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Årsmötet den 28 november
Ett trettiotal medlemmar deltog på föreningens årsmöte den 28 november. På mötet 
omvaldes ledamöterna Ann Dahlén, Olle Sandram och Gun Mellegård på två år 
liksom suppleanten Ellinor Bylander. Styrelsens sammansättning är därmed 
densamma som tidigare. 

På årsmötet deltog ekonomen Cipi Jugovic från HSB som gick igenom föreningens 
bokslut. Föreningsstämman beslutade också att ge styrelsen i uppdrag att utreda 
förutsättningarna för så kallad individuell mätning av el. Utredningen ska presenteras 
senast till nästa årsmöte. Efter mötet informerades det kort om den kommande 
ombyggnaden av Rådmansgatan. 

Kontaktuppgifter till styrelsen finns anslaget på anslagstavlorna i trappuppgångarna 
och på vår hemsida www.priorn.se.

Information om brandlarmet
Natten till måndag den 17 december utlöstes brandlarmet i fastigheten. Det berodde 
på rökutveckling i samband med poppning av popcorn i samlingslokalen. Styrelsen 
beklagar det inträffade. Det har uppstått frågor om hur man ska agera när 
brandlarmet går. Förutsatt att det inte är fara i ens egen lägenhet ska man stanna 
kvar där till räddningstjänst är på plats eller larmet har blåsts av. Vårt larm går till G4S 
som kontrollerar om det finns anledning att ringa räddningstjänsten. Om du ser att 
det brinner ska du ringa 112 så att räddningstjänsten kommer direkt. 
Lägg gärna denna tumregel på minnet: Rädda – varna – larma – släck.

Kontakta styrelsen om du har mer frågor om brandlarmet.

Och med detta ber vi att få önska alla våra medlemmar

En riktigt God Jul och ett Gott Nytt År!

Styrelsen för Brf. Priorn


